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MBRMG-KR. 0012.2.2013  

 

 

PROTOKÓŁ NR  32-2/2013 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  27 lutego 2013r.  

 
 
Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista obecności  innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło  7 (siedmiu) czyli było 
quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Grzegorz  Strzelczyk  – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska. 

Przewodniczący  przedstawił  porządek  obrad – załącznik nr  3  do niniejszego protokołu   
do którego  nie zgłoszono uwag i jednogłośnie -  5   głosami za – przyjęto.  

Z  uwagi na obecność  przedstawiciela  Wydziału  Skarbu, Komisja  pisma  pani Garnowskiej 
postanowiła  omówić   w punkcie  2a. 

Ostatecznie Komisja procedowała  wg  następującego porządku obrad: 

1. Przyjęcie  protokołu Nr  31-1/2013 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RMG  
w  dniu 30  stycznia 2013r. 
 

2. Wysłuchanie informacji nt. prowadzonych prac związanych z uregulowaniem 
stanu prawnego  Wspólnot Mieszkaniowych Hallera 139,141,143 i 145. 

 
2A. Zapoznanie się z pismami  pani z dnia  20.02.2013r. i z  dnia 21.02.2013r.  dot.  
      wykupu mieszkania komunalnego przy ul. Pniewskiego. 
 

3. Omówienie procedury analizy wykonania budŜetu Miasta Gdańska za  rok 
2012 i powołanie zespołów kontrolnych. 

 

4. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.  
 

5. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
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PUNKT  1 
Przyjęcie  protokołu Nr  31-1/2013 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RMG  
w  dniu 30  stycznia 2013r. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Komisja, jednogłośnie  – 5 głosami za – bez  uwag przyjęła Protokół nr 31-1/2013  z 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej  RMG z  dnia  30 stycznia 2013r. .  
 

PUNKT  2 
Wysłuchanie informacji nt. prowadzonych prac związanych z uregulowaniem stanu 
prawnego  Wspólnot mieszkaniowych Hallera …… 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Podlega  ustawie o ochronie    danych osobowych. 
 

 

PUNKT 2 A 
Zapoznanie się z pismami  pani z dnia  20.02.2013r. i z  dnia 21.02.2013r.  
dot.  wykupu mieszkania komunalnego przy ul. ….. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Podlega  ustawie o ochronie    danych osobowych. 
 
 

PUNKT  3 
Omówienie procedury analizy wykonania budŜetu Miasta Gdańska za  rok 2012 
i powołanie zespołów kontrolnych. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Grzegorz  Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Otrzymaliście Państwo harmonogram działań związanych z procedurą udzielania 
absolutorium. Uwag  nie przyjmujemy bo procedura  ta zdała   dobrze  egzamin  w dwóch 
poprzednich  latach. Procedura ta jest regulowana  ustawą  z jednej  strony i tzw. dobrą 
praktyką z RIO z  drugiej strony.  
Otrzymaliście  równieŜ Państwo  wykaz  wydziałów, w  których kto przeprowadzał kontrolę 
w  roku  ubiegłym.  
Czy są  uwagi  do takiego podziału? 
 

Szymon Moś  - członek Komisji 
Ponownie chciałbym zgłosić  wniosek, który  złoŜyłem  rok temu, ale ostatecznie ustąpiłem 
koledze  Skwierawskiemu. JeŜeli jest taka moŜliwość, chciałbym przeprowadzić kontrolę  
wykonania budŜetu w Biurze Prezydenta ds. Kultury. 
 

Marcin Skwierawski -  członek  Komisji 
Niechętnie  oddaję, ale  pamiętam była  taka  umowa.   Nie jestem  w  stanie ogarnąć  
Wydziałów,  jakie kontrolował  do tej pory kolega  Szymon, ale jeśli moŜna  to  chciałbym 
w zamian otrzymać do skontrolowania Biuro Rady Miasta Gdańska, które do tej pory  
kontrolował kolega Adam Nieroda.  
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Adam Nieroda  - członek Komisji 
Nie mam nic przeciwko  temu. Mogę  wziąć od kolegi  Szymona  Mosia Wydział Urbanistyki, 
Architektury i Ochrony Zabytków.   
Więcej propozycji zmian nie było, w  związku z czym, Komisja jednogłośnie -  6 głosami za -  
upowaŜniła poszczególnych członków Komisji Rewizyjnej RMG do przeprowadzenia 
czynności kontrolnych w zakresie wykonania budŜetu miasta Gdańska za 2012r. w 
poszczególnych Wydziałach Urzędu Miejskiego w Gdańsku, jak niŜej: 
 

1. Jaromir  Falandysz -  Biuro  Kontroli, Biuro Informatyki, Wydział Bezpieczeństwa i  
    Zarządzania Kryzysowego. 
 

2. Szymon Moś  -   Wydział  Środowiska, Biuro Rozwoju Gdańska, Biuro Prezydenta  
     ds.  Kultury  w  tym  sprawozdanie roczne z  wykonania   planów    finansowych 
      samorządowych instytucji kultury.  
 

3. Paweł  Czerniewski    -  Wydział  Geodezji,  Wydział Gospodarki Komunalnej,  
     Wydział  Obsługi Mieszkańców,  Wydział Spraw  Obywatelskich. 
 
4. Jolanta Banach   -   Wydział  Edukacji, Wydział Polityki  Społecznej, StraŜ Miejska   
     w Gdańsku. 
 

5. Grzegorz Strzelczyk   -  Wydział  Finansowy,  Wydział Skarbu, Wydział Programów 
Rozwojowych, Wydział Polityki Gospodarczej, w tym informacja o mieniu  
komunalnym.  

 

6. Marcin Skwierawski  -Kancelaria  Prezydenta, Biuro Rady Miasta Gdańska, analiza    
informacji  z  realizacji  uchwał Rady Miasta Gdańska   podjętych w 2012r.  

 

7. Adam Nieroda  -  Wydział  Kadr  i Organizacji, Biuro Prezydenta ds. Promocji, Biuro 
Prezydenta ds. Sportu, Wydział Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków. 

 
 

PUNKT  4 
Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

• Pisma pana Wiesława  Gronowskiego 
z dnia  7 i 22 lutego  2013r. dot. fałszowania  protokołu z  posiedzenia Rady Osiedla  

śabianka-W-J-T. 
 

 

Grzegorz  Strzelczyk 
Na  spotkaniu mediacyjnym  w  grudniu ubiegłego  roku  powiedzieliśmy, Ŝe   sprawy są 
poza kompetencjami  Komisji. Przekazaliśmy  im ksero  statutu z zakreślonym zakresem  
działania naszej Komisji.   
 

Jolanta Banach – członek Komisji 
Komisja powinna  odpowiedzieć na te pisma, i nawiązać w nim  do  wcześniej wysłanego  
pisma, i uprzejmie z całym szacunkiem przypomnieć, Ŝe skarga zawarta w takich a takich 
pismach nie jest przedmiotem kompetencji Komisji Rewizyjnej i załączyć  ponownie  statut 
i zakres  działania Komisji Rewizyjnej. Przykro nam bardzo ale nie moŜemy  rozpatrywać  
Pana skarg  w tej  kwestii. 
 

Adam Nieroda 
JeŜeli podejrzewa fałszerstwo  to  powinien zgłosić  sprawę do prokuratury. 
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Jolanta Banach – członek Komisji 
TeŜ moŜna, bo czuje się np. podeptany w swojej godności, ale  to jest  juŜ procedura  
cywilna.   
 

Grzegorz  Strzelczyk 
Kto jest za tym, aby  sformułować  takie pismo, w  którym  po raz  kolejny poinformujemy 
Pana Gronowskiego, Ŝe to nie leŜy w kompetencjach  Komisji Rewizyjnej, jak równieŜ  
moŜe złoŜyć zawiadomienie o ewentualnym  popełnieniu przestępstwa.   

• Za 7 głosów, jednogłośnie.   
 
 

Ustalenie: 
Komisja  udzieliła odpowiedzi  panu  Gronowskiemu: 
Odpowiadając na  Pana  pisma  z  dnia 22.02.2013r. oraz  e-maila  z dnia 7.02.2013r.  
dotyczących  fałszowania protokołów z sesji Rady Osiedla  śabianka-Wejhera-Jelitkowo – 
Tysiąclecia  uprzejmie   informujemy, Ŝe  wystosowane  zostały  pisma  do  Stowarzyszenia  
śabianka   (pismo z  dnia 30.X.2012r.  oraz  do Rady osiedla śabianka –W-J-T z dnia 
30.XI.2012r. które  określają wzajemne  relacje i kompetencje  pomiędzy Komisją Rewizyjną  
a jednostkami  pomocniczymi.  
Poruszone przez  Pana kwestie w wyŜej wymienionych pismach  nie leŜą  w kompetencjach  
naszej Komisji, moŜe  Pan  złoŜyć zawiadomienie o ewentualnym popełnieniu przestępstwa 
właściwym organom. 
 
Grzegorz  Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Pozostaje  kwestia  Szkoły Podstawowej Nr 15.  
Podlega  ustawie o ochronie  danych osobowych. 
 

Przewodniczący Komisji  poinformował, Ŝe  do Komisji  wpłynęły   pisma  z Biura  
Prezydenta  ds. Promocji Miasta  oraz  Biura Prezydenta   ds. Sportu  - ustosunkowanie do 
ustaleń kontrolnych dotyczących efektywności wydatkowania środków na promocję miasta. 
Kierownicy  kontrolowanych  jednostek nie zgłosili uwag.   

Protokół  kontroli wraz  z w/w pismami zostanie  przesłany  do Prezydenta Miasta  oraz  
Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska.   

PUNKT  5 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
W danym punkcie głosów w dyskusji nie było. Nie zgłoszono Ŝadnych spraw bieŜących, 
wolnych wniosków. 

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie. 
Na tym posiedzenie zakończono.  
Posiedzenie zakończyło się  o godz.17,00. 
 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej RMG 

 
Grzegorz Strzelczyk 

Protokołowała: 

Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska 


